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Magnēts2 – Sveiki! Staigājot pa kāpu koka

Sveiki! Staigājot pa kāpu koka dēlīšu takām, tās kuras sākas pie Baltās kāpas, skatos ka
daudz dēlīši ir remontēti, mainīti vai arī drīz būs jāmaina, respektīvi koksnes kalpošanas
laiks nav ilgs. Toties pabraukājot pa skandināvijas valstīm, īpaši Zviedriju, kur mežus vij
tieši tādas pašas takas nav redzēts neviens sapuvis dēlītis vai vēl retāk, ka dēļi būtu
mainīti(nevar manīt starp pelēkiem dēļiem svaigus, baltus dēļus). Ņemot vērā, ka
klimatiskie apstākļi Zviedrijas ziemeļos ir līdzīgi kā Saulkrastos, tad jāsāk domāt ko mūsu
speciālisti dara nepareizi vai izmanto nekvalitatīvu koksni, ka Saulrieta takas koksnes
kalpošanas laiks ir īsāks kā citur? Ierosinu Saulkrastu domes atbildīgās personas
aprunāties ar izbūvētājiem, lai pārskata savas darbības un izmantotos materiālus, kas
varētu uzlabot koksnes kalpošanas ilgumu un samazinātu pašvaldības izdevumus. Tur
noteikti nav nekādi dabas brīnumi, vienkārši nepareizi ko dara vai jau uzstāda koksni ar
defektu – zilējums, puve utt.


